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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till utrikesminister Ann Linde (S)

2019/20:1856 Erkännandet av folkmordet 1915

Utrikesminister Ann Linde svarade på min fråga kring Sveriges erkännande av 
folkmord samt Björn Söders fråga kring folkmordet 1915. Att Sveriges riksdag 
den 11 mars 2010 beslutade att erkänna folkmordet 1915 verkar gå Sveriges 
regering obemärkt förbi.

I stället lyfter statsrådet fram de fruktansvärda övergrepp som skedde under 
folkmorden samt frågan om hur en regering bör förhålla sig till, och benämna, 
massövergrepp i det förflutna i en annan stat.

Självklart har alla ett ansvar. Likaså Sveriges regering, som aktivt går emot 
svenska riksdagens beslut den 11 mars 2010 om att erkänna folkmordet 1915.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga utrikesminister Ann Linde 
följande:

Ämnar ministern och regeringen följa riksdagens beslut och erkänna 
folkmordet 1915?

………………………………………

Sara Gille (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-07-24
Besvaras senast
2020-08-07
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Överlämnas enligt uppdrag

Charlotte Rydell


